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Slik kunne det nye RAS                             Boenheter i perspektiv                      Skjematiske sengerom 

ta seg ut   

 

21 medlemmer møtte opp på rotarykvelden. 
Inge ledet møtet. Arne Martinsen stod for orienterinegene. 

3 minutter ved Lars V. Tvete. Finanskrisa var tema, og hvilken konsekvenser den har. 
Vi bør ta lærdom. Den neste blir verre, men også den liten, sett i forhold til klimakrisen når den 
kommer. 

Hovedinnlegg var ved Torbjørn Torgersen som orienterte om forprosjektet for utbygging av 
Ringebu alders- og sjukeheim. Torbjørn er innvalgt i komiteen for eldrerådet. 

Utbyggingen må forholde seg til sentrale lovverk . 
I utredningsarbeidet er behovet for kapasitet basert på befolkningsprognoser, spesielt for 
aldersgruppa over 80 år. Det råder usikkerhet rundt behov og inndeling mellom sjukehjemspasser 
og plasser for demente. 
Heile utbyggingen koster 150-160 mill. kroner. Et beløp som ikke kommunen kan råde med. 

Torbjørn viste en del plantegninger som skisserer hvordan det heile kan bli. 
Tomtespørsmålet er vanskelig ved eksisterende alders- og sjukeheim på Fåvang. 
Alternative utbyggingsområder, derav Kløverhagen, har vært drøfta. 

I påfølgende diskusjon var fleire inne på de spesielle ønskene eldre har. Å følge med i det som skjer 
utafor institusjonen er viktig trivselselement. 
Det ble også stilt kritiske spørsmål til hvorfor alt skal bygges så stort, og sentrale myndigheter og 
byråkrater fikk noe pepper. 
 
Orienteringen engasjerte, men det var en utfordring å ta alle plantegningene slik på sparket. En ide 
for arkitektkontoret kunne være å forenkle et tegningssett for slike nyttige informasjonsmøter som 
Torbjørn hadde for oss. 

 


